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مراسم رونمایی از کتاب »آنتِ« برگزار شد

جهان ما نیازمند هویت بصری است
شهروند| احمدرضا 
دالون��د، گرافیس��ت و 
دغدغه  های  نویسنده، 
گرافیکی و بصری دارد 
و به نهادهای مختلفی 
که هیچ رژیم یا هویت 
بصری ندارن��د، منتقد 

اس��ت. او در مراس��م رونمایی از کت��اب »آنتِ« 
که درواقع دستورالعمل طراحی است که برای 
هنرکده »آنتِ« نوشته، می گوید: »تولید چنین 
کتابی برای یک موسسه بسیار کاربردی است. 
گالری آنتِ از س��ال ها پیش در عرصه ساخت 
تندیس ، کارهای حجم��ی  و... فعالیت می کند 
اما هیچ گاه عملکردش مبنی بر دس��تورالعمل 
خاصی نبوده است.« او اش��اره می کند: » ستی 
بیگجانی« این هنرکده را تأس��یس کرد اما بعد 
از او فرزندانش هنر را با صنعت و زیباشناسی را 
با کاربرد پیوند دادند و کار این موسسه را اعتلا 
بخشیدند. البته هر موسسه ای همانند بانک ها، 
ش��هرداری ها و... نیازمند داش��تن یک منشور 
درب��اره کاره��ای گرافیکی و بصری هس��تند 
اما من تاکنون ندیده ام کس��ی از گرافیس��تی 
دعوت کند تا برای موسسه ش��ان دستورالعمل 
طراحی تعیین کند.« دالوند توجه نداش��تن به 
نظام تصویری را ضعف جهان سومی می داند و 
به س��خن یکی از بزرگان ارتباط اشاره می کند 
که گفته اس��ت: »جهان سوم آنجایی نیست که 
نمی توانند از گوجه فرنگی 70نوع سُس درست 
کنن��د و فقط از رُب گوج��ه آن بهره می گیرند. 
بلکه آنجایی است که نمی توانند از طراحی ها و 
بسته بندی  های متفاوت برای آن محصول بهره 
ببرن��د.« او ادامه می دهد: »مرح��وم مظاهری، 
در دهه 40 از یک قلم/فونت برای نوشتن تیتر 
روزنامه کیهان استفاده کرد، بعدها روزنامه های 
دیگر ه��م از هم��ان قل��م اس��تفاده کردند و 
نام آن ب��ه قلم »تیت��ر« تغییر پیدا ک��رد، همه 
اینها درحالی اس��ت ک��ه روزنامه های مختلف 
می توانند فونت های مختلفی داش��ته باشند و 
به سراغ گرافیس��ت ها بروند تا برای رسانه  آنها 
فونت جدیدی طراحی کنند.« دالوند بر هویت 
بصری تأکید می کند و می گوید: »خوش��حالی 
م��ن از این اس��ت ک��ه بالاخره صاحب��ان یک 
موسس��ه اهمیت این موض��وع را دریافتند و به 
دنبال عمل��ی ک��ردن آن برآمدن��د.« در ادامه 
این مراسم که ش��امگاه سه شنبه 25 آذرماه در 
مجموعه ورزشی- فرهنگی آرارات برگزار شد، 
ستی  بیگ جانی، شاهرخ تندروصالح- نویسنده 
و روزنامه نگار، ایرج جمشیدی- سردبیر روزنامه 
آسیا، س��رج آواکان- اس��تاد دانش��گاه، ستارا 
نظریان- استاد دانش��گاه و واران کورکچیان-
نویسنده ارمنی برای رونمایی و امضای نمادین 
روی این کتاب به بالای س��ن رفتن��د. اجرای 
موس��یقی زنده و حضور بابانوئل و اهدای هدیه 
کریس��مس به همراه کت��اب »آن��ت« از دیگر 

برنامه های این مراسم بود.

بهرام رادان از تولید »سنتوری 2« گفت    

به عهدم با مهرجویی وفادارم

مهر| بهرام رادان درب��اره روند پیگیری فیلم 
»س��نتوری2« س��خن گف��ت و بیان ک��رد که 
برنامه ریزی این فیلم به زمس��تان 93 و بهار 94 
تعل��ق دارد. بازیگر نقش علی س��نتوری درباره 
حاشیه های مربوط به ساخته ش��دن ادامه این 
فیلم توضیحات��ی داد و گفت: »من به عهدی که 
با آقای مهرجویی بس��تم، وفادارم و با عش��ق و 
علاقه به امید س��اختن باشکوه ترین فیلم استاد 
در خدمتش��ان هس��تم.« او در مورد قصه فیلم 
»س��نتوری 2« هم گف��ت: » علی چند س��ال در 
آسایش��گاه بوده و حالا به اص��رار هوادارانش به 
شهر برمی گردد.  هانیه سال هاست از ایران رفته، 
زندگی خانواده بلورچی دگرگون شده، ولی علی 
با عشق طرفداران میلیونی اش، شروع به ضبط 
آلبومش می کن��د و همزمان مهی��ای برگزاری 
تور کنسرت هایش می ش��ود که اتفاقات تازه ای 
برایش رقم می خ��ورد.« رادان همچنین درباره 
تیم سازنده »س��نتوری 2« اضافه کرد: »فعلا در 
حال مذاکره هستیم ولی به زودی با قطعی شدن 
اسامی، تیم سازنده را به رسانه ها معرفی خواهیم 
کرد و برنامه ریزی تولید ادامه فیلم »س��نتوری« 
به زمس��تان 93 تا بهار 94 تعل��ق دارد.« بازیگر 
فیلم »بی پول��ی« درم��ورد همکاری س��ازمان 
سینمایی برای جلوگیری از احتمال پیش آمدن 
مش��کلاتی که قس��مت اول »س��نتوری« با آن 
درگیر بود، توضیح داد:   »شخص آقای ایوبی در 
جریان پروژه »س��نتوری 2« قرار دارد. امیدواریم 
با حمایت وی و مجموع��ه تحت امرش بهترین 
اتفاق برای این فیل��م رقم بخورد تا مردم بتوانند 
یک بار دیگر بعد از سال ها علی سنتوری را روی 

پرده سینما ملاقات کنند.«

س�ما بابایی| حالا درس��ت دو سال اس��ت که از 
آخرین اجرای ارکسترسمفونیک تهران می گذرد؛ آن 
زمان که در جشنواره  موسیقی فجر – بهمن ماه 91 
در جشنواره  موسیقی فجر- به اجرای برنامه پرداخت. 
شاید هیچ کس تصور نمی کرد سکوتِ این ارکستر که 
یکی از قدیمی ترین ارکسترهایِ خاورمیانه و حتی 
دنیاست، این مدتِ طولانی هیچ اجرایی نداشته باشد. 

البته ماجرا از ماه ها قبل قابلِ پیش بینی بود. 
از همان زمان ک��ه نوازندگان س��رِ تمرین حاضر 
نمی شدند و هجمه های فراوانی علیه ارکستر وجود 
داشت و معاونِ هنریِ وقت – حمید شاه آبادی- نیز 
هیچ تمایلی برای سر و سامان دادن به وضع ارکستر 
نداش��ت. هش��تم آبان ماه همان  س��ال البته او خبر 
تأسیس موسسه  ارکسترهای ایرانی را به طور رسمی 
اعلام کرد و گفت: »در حال حاض��ر می توانیم اعلام 
کنیم ش��رایط برای شکل گیری یک موسسه  جدید 
فراهم است. نیروها آماده و پیش بینی شده اند. کادر 
فنی ارکس��ترها هر س��ال باید از طریق این موسسه 
ارزیابی شود و آزمون های تخصصی نیز زیر نظر داوران 
برگزار می ش��ود. بنابراین موسسه هر سال گزینش 
جدید خواهد داشت.« وعده ای که البته مثلِ خیلی  
دیگر از وعده های ارکستر به سرانجام نرسید. دولتِ 
یازدهم اما وقتی روی کار آمد از همان ابتدا بازگشایی 
ارکسترها جزو اولین برنامه هایِ این ارکستر بود. این 
درحالی اس��ت که »علی مرادخانی« - معاونِ هنریِ 
وزارت فرهنگ و ارشادِ اسلامی – به این مسأله اشاره 
کرد که تا زمانی که بدهی های معوقِ ارکسترها داده 
نشود، ارکستر فعالیتِ خود را آغاز نخواهد کرد. حالا 
اما بعد از گذش��تِ قریبِ به یک سال از فعالیت های 
این ارکستر، پیروزِ ارجمند – رئیس دفترِ موسیقیِ 
وزارت فرهنگ و ارش��ادِ اس��لامی – در گفت وگو با 
»ش��هروند« می گوید: »ارکسترسمفونیک و ارکسترِ 
ملیِ ایران در جشنواره  موسیقی فجر امسال به اجرای 
برنامه خواهند پرداخت و از آن زمان به طور رس��می 
کارهایِ خود را آغاز می کنند.« این درحالی است که 
تقریبا چیزی حدود یک ماه به جش��نواره  موسیقی 

فجر باقی مانده اس��ت و اعضایِ ارکستر هنوز هیچ 
تمرینی برای اجرا ندارند. به همین خاطر اس��ت که 
»منوچه��ر صهبایي« در این خصوص به »ش��هروند« 
می گوید: »من ماه هاس��ت که به عنوان رهبرِ ارکستر 
معرفی شده ام؛ اما هنوز هیچ اتفاق جدیدي در عرصه 
فعالیت هاي اجرایي ارکس�ترها رخ نداده است، من 
نیز هر زمان که این مس��أله را پیگی��ری می کنم، به 

جوابِ روشنی دست پیدا نمی کنم.« 
او در پاسخ به این سوال که می گویند این ارکسترها 
قرار است در جشنواره  فجر به اجرایِ برنامه بپردازند، 
می گوید: »با توجه به این ک��ه ما هنوز هیچ تمرینی 
نداشتیم و حتی نوازندگان ارکستر هم دور هم جمع 
نشده اند، این اجرا به نظر من اتفاقِ عجیبی به حساب 

می آید.« 
این روزها طبق توافق  بی��ن معاونت هنري وزارت 
فرهنگ و ارش��اد اس��لامي و بنیاد فرهنگي- هنري 
رودکي سرپرس��تي ارکسترس��مفونیک و ارکستر 
ملي به بنیاد رودکي سپرده شد و منوچهر صهبایي 
به عنوان رهبر ارکسترس��مفونیک ته��ران، فرهاد 
فخرالدیني رهبر ارکس��تر موس��یقي ملي و حمید 

عسگري به عنوان رهبر گروه کُر ارکسترسمفونیک 
انتخاب ش��دند. اما مش��کلِ بودجه همچنان وجود 
دارد و به عن��وان یک��ی از مهم تری��ن موان��عِ اجرایِ 
ارکسترس��مفونیک ب��ه حس��اب می آی��د. »علی 
مرادخان��ي« در گفت وگوهاي مختل��ف خود تاکید 
کرده بود که تقاضاي خرید  س��از را مطرح کرده اند و 
پس از اینکه طراحي ها ارایه ش��ود، بودجه در اختیار 
ارش��اد قرار مي گیرد و این درحالی است که حسین 
نوش آب��ادي، س��خنگوي وزارت فرهنگ و ارش��اد 
اسلامي در نشست مطبوعاتي اش اعلام کرد: تاکنون 
توانس��ته ایم 4میلیاردتومان براي راه اندازي ارکستر 
تامین کنی��م و امیدواریم بع��د از تخصیص ردیف 
بودجه طي  سال آینده از سوي مجلس به ارکسترها 
این مشکل براي همیش��ه برطرف ش��ود. به گفته 
نوش آبادي براي برپایي این دو ارکستر نیاز به ماهانه 
400 میلیون تومان هزینه است و اگر ردیف بودجه 
براي این موضوع مش��خص ش��ود، دغدغه مالي در 
آینده برطرف مي شود. حالا می گویند که ارکسترها 
در جش��نواره به اج��رایِ برنامه خواهن��د پرداخت؛ 
اتفاقی که رهبرِ ارکس��تر البته چندان به آن امیدوار 

نیس��ت و می گوید: »برای اجرای زنده مجموعه های 
بزرگی چون ارکسترسمفونیک تهران در یک رویداد 
بین المللی و ویژه ای چون جش��نواره موسیقی فجر 
لازم اس��ت که حداقل دو ماه تمرین وجود داش��ته 
باشد. اجرای یک تمرین پنج یا شش جلسه ای با یک 
ارکستر 70 تا 80 نفره در ش��أن یک گروه حرفه ای 
موسیقایی نیس��ت و به نوعی می توان گفت که کار 

ارایه شده اثر کاملا باکیفیتی نخواهد بود.« 
رهب��ر ارکسترس��مفونیک تهران به این مس��أله 
اش��اره دارد که تمام کارهایش را در اروپا لغو کرده تا 
سروسامانی به وضع ارکستر بدهد؛ اتفاقی که هنوز به 

ثمر نرسیده است. 
در این میان »حمید عس��گری« که مدت هاس��ت 
برای رهبری گروه کر انتخاب شده است، در گفت وگو 
با خبرگزاری میراث فرهنگی امیدواری بیش��تری 
به ارکس��ترها دارد و می گوید: »رهبران ارکسترها و 
کر انتخاب ش��ده اند، امتحانات گرفته شده، اسامی 
اعلام ش��ده و درحال حاضر منتظر بودجه هستند 
تا ابلاغ ش��ود و کارها جنبه عملیاتی به خود بگیرند. 
البته مش��کلات خیل��ی عمیق تر اس��ت. واقعا یک 
تراژدی وجود دارد اگر این ارکس��تر و ارکسترها و کر 
شکل نگیرند و کار خود را آغاز نکنند. به این ترتیب، 
تمامی بنیادهای آموزشی در آموزشگاه ها و مهم تر از 
آنها دانشگاه ها، فلسفه وجودی شان زیر سوال خواهد 
رفت. ب��ا ادامه این روند بیمار، ما با موزیس��ین هایی 
سروکار خواهیم داشت که انگیزه لازم برای پیشرفت 
ندارند و شاید امید به آینده نیز برای آنها از بین برود. 
امید نوازنده ها و خواننده های کرال ما به ارکسترهای 

ملی، سمفونیک و کر است.«
حالا در مدت زمانِ اندکِ باقي مانده به جش��نواره، 
این نگرانی وجود دارد که یا ارکستر در برنامه حضوری 
نداشته باشد یا مثلِ س��ال های قبل تنها برای خالی 
نماندنِ عریضه و فروکش کردنِ اعتراضات برنامه ای 
به اجرا درآورد که قدرتِ چندانی نداشته باشد و این 
بدترین فاجعه ای است که می تواند برای ارکستری با 

قدمت 82 سال رخ دهد. 

وضعیت ارکسترها همچنان بلاتکلیف است

ایران، ارکستر ندارد

هف�ت راه| ماجرا از حدود 10 ماه قبل آغاز ش��د. جایی که مهران 
مدیری طی یک غافلگیری بزرگ، در برنامه  تحویل  س��ال نوروز 93 
شبکه  سه با مجری گری احسان علیخانی حاضر شد و از بازگشتش به 
سیما پس از 5 سال و س��اخت یک مجموعه  طنز تلویزیونی جدید در 

نیمه  نخست سال 93 خبر داد.
با این وجود، نیمه  نخست س��ال 93 گذشت و از سریال »مدیری« 
خبری نش��د تا این که در 12مهر ماه سال 93، بالاخره سریال جدید 
او با نام »اتاق عمل« با بازی مهران غفوریان در لوکیشنی در منطقه 
فرمانیه مقابل دوربین رفت و همان جا اعلام شد که این سریال 90 
قس��متی، در دی ماه و بعد از اتمام ماه  صفر، روی آنتن شبکه  تهران 

خواهد رفت.
بدین ترتیب س��اخت »اتاق عم��ل« که ظاهراً به مش��کلات حوزه  
بهداش��ت و درمان و بحث های پزش��کی می پردازد و داستان آن در 

یک بیمارستان رخ می دهد، در سکوت خبری پیش رفت.
اما این روزها به نظر می رس��د که این س��ریال دچار حاشیه هایی 
ش��ده و حتی زمزمه هایی مبنی ب��ر توقف تولید س��ریال به گوش 
می رسد. شنیده ها حاکی از آن اس��ت که مضمون تند و تیز سریال 
»اتاق عمل« و انتق��ادات آن از عملکرد برخی پزش��کان که از قضا با 
داغ ش��دن مبحث زیرمیزی گرفتن پزش��کان و منازعات رسانه ای 
وزیر بهداش��ت با برخی از اعضای جامعه پزشکی نیز همزمان شده، 
به شایعات پیرامون توقف این سریال و تردید مسئولان سیما برای 
پخ��ش آن بیش از پیش دامن زده اس��ت. از طرفی تداوم حواش��ی 

و اعتراض��ات برخ��ی از 
اعضای جامعه  پزشکی 
ب��ه برنامه  چن��د هفته  
پیش »ثری��ا« با موضوع 
بحث بهداشت و درمان 
ک��ه رویک��رد انتقادی 
داشت، نگرانی مدیران 
ت��ازه منصوب ش��ده ی 
س��یما برای پخش این 
س��ریال را دو چن��دان 

کرده است!

انگار قرار نیس��ت رپرها به این زودی از فعالیت های زیرزمینی خود 
دس��ت بکشند و وارد فضای رس��می شوند. کنس��رت بگذارند و آلبوم 
منتش��ر کنند و همانند دیگر گروه های موس��یقی در محافل رسمی 
رفت وآمد کنن��د. از زمانی که عل��ی مرادخانی، معاون هنری ارش��اد 
وعده تمام ش��دن همه فعالیت های هنری زیرزمین��ی را داده و پیروز 
ارجمن��د، مدیرکل دفتر موس��یقی ارش��اد موس��یقی رَپ را با عنوان 
رس��می»گفتاواز« خطاب کرده و مس��تقیما از مجوز دادن به قطعات و 
آلبوم های رپ صحبت کرده، هرچند وقت یک بار ش��اهد خبری مبنی 
بر مجوز گرفتن یکی از خوانندگان رپ هس��تیم که معمولا هم بعد از 
چند روزی تکذیب می شود. دوش��نبه، 24آذرماه بود که کافه سینما 
از مجوز گرفتن آرمین زارعی، معروف ب��ه آرمین 2fam خواننده رپ 
 خب��ر داد. حالا زارعی این خب��ر را تکذیب کرده و متن��ی را در اختیار 
سایت موس��یقی ما قرار داده است: »مدتی اس��ت در فضای مجازی و 
حتی در برخی ش��بکه های ماهواره ای که به ظاه��ر حامی هنرمندان 
داخل کش��ور هس��تند و گویا جز ایجاد دودس��تگی و تخریب اذهان 
عمومی رسالت دیگری ندارند؛ خبری مبنی بر مجاز شدنِ آهنگ های 
من منتش��ر می ش��ود... من تصمیم گرفته ام در ایران بمانم و براساس 
شرایط و قوانین کشورم فعالیت کنم. برای گرفتن مجوز هم می خواهم 
اقدام کنم و بس��یار امیدوارم که بتوانم در چارچوب قوانین و به صورت 
رسمی فعالیتم را ادامه دهم ولی این که این اتفاق چه زمانی رخ بدهد، 
مشخص نیست. من تا هر زمان که لازم باشد صبر می کنم تا در داخل 
ایران و به صورت رس��می فعالیت کن��م. امیدوارم ای��ن آخرین باری 

باش��د که ب��ه این گونه 
پاسخ می دهم  شایعات 
و مطمئ��ن باش��ید اگر 
روزی مج��وز بگیرم این 
خبر از رسانه های معتبر 
منتش��ر خواهد ش��د.« 
بدی��ن ش��کل پرون��ده 
مج��وز گرفت��ن اولین 
ایران��ی  رپ  خوانن��ده 
همچنان باز است و این 

رشته سر دراز دارد.

»خانه پدری« و»پ��اداش«، دو فیلم مهجور مانده و توقیفی س��ال های 
اخیر سینمای ایران، قرار است به زودی در سینماهای کشور به نمایش 
درآیند. »خانه پدری« ساخته کیانوش عیاری از 8 دی در گروه سینمایی 
هنر و تجربه اکران می شود. امیرحس��ین علم الهدی دبیر اجرایی گروه 
س��ینمایی»هنر و تجربه« با اعلام این خبر گف��ت: »این فیلم بدون هیچ 
تغییری در تمام سالن های گروه سینمایی هنر و تجربه در سراسر کشور 
همچون گرگان، اصفهان و مش��هد اکران خواهد ش��د.« آخرین ساخته 
سینمایی کیانوش عیاری مانند دیگر آثار این کارگردان سینمای ایران 
همچون »آن س��وی آت��ش«، »آبادانی ها«،»بودن یا نبودن«، »بیدارش��و 
آرزو« و... نگاهی به مس��ائل اجتماعی دارد. این فیلم قرار است با رعایت 
ش��رط س��نی برای مخاطبان بالای 16 س��ال در پردیس های کوروش، 
آزادی، موزه س��ینما، خانه هنرمندان، هویزه مش��هد و س��وره اصفهان 
اکران ش��ود.»خانه پدری« در بخش افق های نوی شصت و نهمین دوره 
جشنواره ونیز به نمایش درآمد و مدیر جش��نواره از آن به عنوان کشف 
آن سال یاد کرد. داستان این فیلم روایت اتفاقی در خانواده ای است که راز 
سر به مهرش در طول 6 نسل  مخفی می ماند و تاثیراتی در روند زندگی 
افراد خانواده می گذارد. مهدی هاشمی، شهاب حسینی، مهران رجبی و 
نازنین فراهانی از بازیگران این فیلم هس��تند. از طرفی روز گذشته رضا 
مقصودی، نویس��نده »پاداش« اعلام کرد که این فیلم بعد از چند س��ال 
دوری به س��ینما می آید. »پاداش«، س��ال ها پش��ت خط اکران بود و در 
دولت قبلی اجازه اکران نداش��ت، اما به نظر می رسد که مسأله نمایش 
آن این اواخر حل شده و به زودی اکران می شود.  »پاداش« ماجرای یکی 

از مدی��ران مهم دولتی 
اس��ت که به س��فر حج 
م��ی رود و درحالی ک��ه 
انتظ��ار دارد در آن ج��ا 
مانن��د یک ش��خصیت 
سیاس��ی با وی برخورد 
ش��ود اما با او مانند یک 
فرد معمول��ی برخورد 
می ش��ود و همی��ن امر 
باع��ث اتفاق��ات طن��ز 

می شود.

بی مجوزی رپ ادامه دارد اکران  محدود »خانه پدری«شایعه در»اتاق عمل«

رمضانعلی حیدری خلیلی در حکمی ازس��وی 
حجت الله ایوبی رئیس سازمان سینمایی به عنوان 

سرپرست بنیاد سینمایی فارابی منصوب شد. 

هیأت انتخاب سی امین جش��نواره  بین المللی 
موس��یقی فجر برای بازبینی آثار بخ��ش رقابتی 

انتخاب شدند. 

فیلم سینمایی »شهر موش ها 2« اواخر بهمن ماه 
 سال جاری به شبکه نمایش خانگی خواهد آمد. 

کارن همایونف��ر موس��یقی »ش��یفت ش��ب«، 
جدیدترین فیلم نیکی کریمی را می سازد. 

فیلم سینمایی »خسته نباشید!« محصول حوزه 
هنری وارد شبکه نمایش خانگی شد.  

اکبر عبدی که از چندی پیش به دلیل بیماری 
دیابت و فشار خون در بیمارستان بستری شده بود 

به بخش عمومی منتقل شد. 

به گفته امیر پورکیان، تهیه کننده سینما مراحل 
فنی »خنده های آتوسا« به پایان رسید. 

با بازگش��ت مری��لا زارع��ی از اس��ترالیا ادامه 
فیلمب��رداری »ماهی س��یاه کوچول��و« مربوط به 

صحنه های بازی او از سر گرفته شد. 

فیلمبرداری فیلم س��ینمایی »نهنگ عنبر« به 
کارگردانی سامان مقدم به پایان رسید. 

رم��ان »ش��یار 143« نوش��ته نرگس آبی��ار در 
268 صفحه توسط س��وره مهر به زیر چاپ رفت و 
تا دو هفته آینده با قیمت 13 هزار تومان روانه بازار 

می شود. 

مس��عود رایگان قصد دارد نمایشنامه »لازاریلو« 
را برگرفت��ه از رم��ان »زندگی لازاریل��و« به صورت 
شبه موزیکال در یکی از سالن های مجموعه تئاتر 

شهر یا تماشاخانه ایرانشهر روی صحنه ببرد. 

علیرض��ا قربانی خوانن��ده موس��یقی ایرانی در 
تازه ترین کنس��رتش ک��ه اول تا س��وم بهمن در 
مرکز همایش های ب��رج میلاد برگزار می ش��ود، 

ملودی هایی از فردین خلعتبری را اجرا می کند. 

کنسرت »ش��یپور صلح« علی قمصری، محمد 
معتمدی و ارکستر مجلس��ی برای بار دوم در تالار 

وحدت اجرا می شوند. 

مصطف��ی س��رورفاروقی کارگ��ردان مش��هور 
بنگلادشی و جعفر پناهی ازجمله افرادی هستند که 
جایزه انجمن سینمای استرالیا به آنها تعلق گرفته 

است. 

خوانن��ده زیرزمینی مع��روف به »ابلی��س« در 
عملیات مش��ترک پلیس امنیت عمومی و امنیت 

اخلاقی خراسان رضوی دستگیر شد. 

برندگان جش��نواره بین المللی فیل��م دوبی نیز 
مش��خص ش��دند. س��ه فیلم »عصبانی نیستم«، 
»برف« و »چند متر مکعب عش��ق«، از کش��ورمان 
در بخش س��ینمای جهان این جش��نواره شرکت 

داشتند. 

نمایشگاه عکس و موسیقی »نت های بی پایان« با 
ارایه آثاری تصویری از خوانندگان مطرح موسیقی 

کشورمان در قالبی متفاوت برپا می شود. 

اخبار كوتاه

خبر
رابین ویلیامز از جام جهانی و ابولا سبقت گرفت

مهر|گوگل به عنوان یکی از مهم ترین جس��ت وجوگرهای اینترنتی فهرس��ت برترین 
جست وجوهای انجام ش��ده توسط کاربران سراس��ر دنیا در  س��ال 2014 را منتشر کرد 
که در 10 جس��ت وجوی برتر آن مرگ رابین ویلیامز در رتبه اول اس��ت. به نقل از  هالیوود 
ریپورتر، غول جست وجوی اینترنتی در چهاردهمین فهرست سالانه بیشترین موضوعات 
جست وجو شده، 10جست وجوی برتر  سال 2014 را با ذکر رتبه آنها فاش کرد. بیشترین 
موضوعات جست وجو شده، بازتاب بزرگترین و مهم ترین اتفاقات و لحظات  سال هستند. 
پیگیری های انجام شده در روز 11 آگوست 2014 درباره مرگ رابین ویلیامز بازیگر مطرح 
سینمای جهان در رتبه اول بیشترین موضوعات جس��ت وجو شده  سال قرار گرفته است. 
بعد از رابین ویلیامز، 5رتبه دیگر فهرست برترین موضوعات جست وجو شده به ترتیب به 
جام جهانی فوتبال، بیماری ابولا، هواپیمایی مالزی و اعتیادآور بودن بازی »پرندگان آویزان« 

در تلفن همراه اختصاص پیدا کرده است.

واکنش آنجلینا جولی به شکنجه های سیادريچه

 مهر| »دلایل زیادی برای مقابله با ش��کنجه وجود دارد. از جمله این که ما معاهده ژنو را 
پذیرفتیم و باید به آن وفادار بمانیم. ما نمی توانیم انتظار داشته باشیم که قوانین را بشکنیم 
و به روش خودمان عمل کنیم و باور داش��ته باش��یم که رفتار ما بر دیگ��ران تأثیر ندارد و 
آنها مجاز نیس��تند ما را مواخذه کنند.« اینها را آنجلینا جولی، بازیگر و کارگردان معروف 
 هالیوودی می گوید که اخیرا فیلمی درباره قهرمان المپیک، لوییس زامپرینی که در جریان 
جنگ جهانی دوم در زندانی در ژاپن اسیر شده و شکنجه های سختی را تحمل کرده به نام 
»شکسته نشده« ساخته اس��ت. به گزارش بی بی س��ی، صحبت های جولی در واکنش به 
گزارش منتشر شده در هفته پیش بود که نشان می داد پس از 11سپتامبر موارد خشونت بار 
و خونینی از شکنجه توسط سیا اعمال شده است.  جولی معتقد است ما باید خودمان را برای 
کاری که انجام می دهیم، مس��ئول بدانیم و اگر می خواهیم رهبران جهان باشیم، باید کار 

درست انجام دهیم و انتخاب های درست داشته باشیم. 
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